



14-28-14

**GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS /
ANALYSE MINIMALE GARANTIE**

Total Nitrogen / Azote Total (N)	14.0%
3.0% Urea Nitrogen / Azote Uréique	
11.0% Ammonium Nitrogen / Azote Ammoniacal	
Available phosphoric Acid / Acide phosphorique assimilable (P₂O₅)	28.0%
Soluble Potash / Potasse soluble (K₂O)	14.0%
Calcium (Ca)	1.7%
Magnesium / Magnésium (Mg)	0.5%
Sulfur / Soufre (S)	0.3%
Biochar	1.25%

Active ingredients derived DAP, Muriate of potash, Biochar, Leaf compost, Calcium sulfate, Calcium carbonate, Magnesium carbonate and Urea.

Matières actives dérivées de DAP, Muriate de potassium, Biochar, Compost de feuilles, Sulfate de calcium, Carbonate de calcium, Carbonate de magnésium et Urée.

Net Wt. 20 KG (44 lb)

Product Code: R804408

Lot# C-266276

Regular Grade / Grade Régulier : SGN 200

Made In Canada / Fabriqué au Canada

Manufactured for / Fabriqué pour:

Shuttle 14 Inc.

11-6429 Market Avenue,

Delta, BC,

Canada, V4L 0A8

Rev 2402

Directions for Use: Apply only as directed. Use in accordance with recommendations of a qualified individual or institution, such as, but not limited to, a certified crop advisor, agronomist, university crop extension publication, or apply according to recommendations in your approved nutrient management plan.

Mode d'emploi: Appliquer seulement selon les directives. Utilisez conformément aux recommandations d'une personne ou d'une institution qualifiée, telle qu'un conseiller en culture certifié, un agronome, une publication de vulgarisation universitaire, ou appliquez-la conformément aux recommandations de votre plan de gestion des éléments nutritifs approuvé



Warning / Attention

Causes skin irritation. Causes serious eye irritation. May cause respiratory irritation. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Do not breathe dust. Wash hands thoroughly after handling. Do not eat, drink or smoke when using this product. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Wear protective gloves/ protective clothing/eye protection/face protection. IF INHALED: Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. IF SWALLOWED: Call a POISON CENTER/doctor if you feel unwell. Rinse mouth. IF ON SKIN: Wash with plenty of water. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. Get medical advice/attention if you feel unwell. Store locked up. Dispose of

Cause une légère irritation de la peau. Cause une irritation des yeux. Provoque une irritation des voies respiratoires. Ne pas respirer les poussières. Se laver les mains soigneusement après manipulation. Ne pas manger, boire ou fumer en manipulant ce produit. Utiliser seulement en plein air ou dans un endroit bien ventilé. Porter des gants de protection / un équipement de protection des yeux / du visage. EN CAS D'INHALATION: transporter la victime dans un environnement aéré. En cas d'irritation cutanée : Consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Si l'irritation oculaire persiste : consulter un médecin. Garder sous clé. Éliminer le conteneur/ récipient conformément à la réglementation locale /régionale/ international

Emergency number / Numéro d'urgence: CANUTEC: (613) 996-6666 CHEMTREC : 1-800-424-9300